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Aktuelle saker  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
"Orienteringane vert tekne til vitande." 
 
Formannskapet - 94/2017 
 
FS - behandling: 
Følgjande saker vart tekne opp. 
Øyvind H. Oddekalv: 
Har prøvd å få ein foredragshaldar til å snakkke om habilitet på kommunestyremøtet i november. Har 
enno ikkje lukkast, men arbeider med saka. 
Anne Grete Eide: 
Etterlyser svar på tidligere spørsmål i formannskapet ang. tilbud om meir svømmeopplæring for 
Vestbygd. 
Er det kartlagt kor mange tima elevane får tilbud om symjeopplæring ved dei ulike skulane i dag. 
 
Kari Anne Iversen: 
Kostnad når det gjeld symjeopplæring for alle skulane i Meland vert tema på budsjettkonferansen. 
Tilgjenge til bassenget for andre innbyggjarar er enno ikkje på plass. Garderobeanlegget må 
oppgraderast, ferdigstilt til nyttår. 

Anne Grete Eide: 
Nkom har no tildelt midlane til kommunar med dårlig breibandsdekning. I Hordaland er det berre 
Masfjorden kommune som er tildelt pengar, dvs. at Meland kommune ikkje har fått tildeling for 
2017. Vi viser til kommunestyrevedtaket i sak 40/2017, der det etter framlegg frå AP vart vedtatt : 
Kommunestyre ønskjer å bruke delar av overskotet til anleggsbidrag til breiband, fiber og 
mobil.Kommunestyret ber rådmannen ta kontakt med utbyggjarar av breiband, fiber og mobil, og 
komme tilbake med ei sak om korleis kommunen kan bidra til å byggje ut i område som i dag ikkje 
har breiband/fiber og mobil. Kommunestyret vil på eit seinare tidspunkt avgjere i kor stor grad 
kommunen kan bidra økonomisk til dette. 
 
Sidan det no er avklart at kommunen ikkje får midlar frå Nkom i år, ber vi om ei oppdatering på 



 

 

oppfølginga av dette vedtaket. AP meiner dette er svært viktig for utviklinga i kommunen og ønsjer at 
arbeidet med dette frå kommunen si side blir intensivert. 

Martin W. Kulild: 
Må sjåast i samanhang med budsjettarbeidet når vi ikkje fekk Nkom-midlar.  

Sølvi Knudsen: 
Spørsmål knytt til konkursen vedk. aktøren i NGIR 
 
Ordførar: 
Selskapet har slite lenge med økonomiske problem. NGIR var og informerte Regionrådet. NGIR har 
plan om å overta. Praktiske problem som å få på plass bilar og sjåførar må løysast. Signal frå 
Regionrådet - må få på plass ei god og permanent ordning.  

Anne Grete EIde: 
Oppslag i avisa Strilen om kloakkleidning på Kårbø. 
 
Administrasjonen svarte at dei arbeider med saka. 
Henriette Fennelly: 
Uheldig at sms-varsling om kokevarsel av drikkevatnet på Holme ikkje nådde fram til alle husstandar, 
og at det ikkje låg på kommunen si heimeside. 
Adminstrasjonen svarte at dei ville sjå på kva som ikkje hadde fungert som det skulle. 
 
 
 
FS -  vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 

 
 
 
 
 
 


